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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Fazekas Sándor földművelésügyi miniszternek

„Kijavította-e az ÁSZ által feltárt szabálytalanságokat a NEFAG Nagykunsági Erdészeti é s
Faipari Zrt.?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Állami Számvevőszék elnöke bejelentette, hogy az ÁSZ ellenőrzései sorozatos és rendszerszint ű
szabálytalanságokat tártak fel a 22 állami erdőgazdaságnál . Az ellenőrzések során kiderült, hogy
egy cég kivételével, az összes társaság esetében a mérlegadatok nem a valós állapoto t
tükrözték, ám a hibát a beszámolókat auditáló könyvvizsgálók nem jelezték .

A NEFAG Zrt . „mérlegében nem mutatta ki eszközként a kezelésébe vett, állami vagyon részé t
képező eszközöket, a kezelt vagyon mérlegtételek szerinti megbontását és értékének változását a
kiegészítő mellékletben sem mutatták be . A könyvvizsgáló ezeket az ellenőrzött időszakban nem
kifogásolta . A NEFAG Zrt . saját vagyonáról megfelel ő nyilvántartást vezetett, de a kezelésében
lévő állami vagyonnál nem tartotta be minden tekintetben az elkülönített nyilvántartásra vonatkoz ó
elő írásokat . A vagyonkezelésében lévő állami vagyonról vezetett nyilvántartás tételesen ne m
tartalmazta a vagyonkezelt eszközök könyv szerinti bruttó és nettó értékét, valamint az értékbe n
bekövetkezett egyéb változásokat, ezért a vezetett nyilvántartás nem biztosította az átláthatóságot é s
az elszámoltathatóságot.”

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy

1. Kijavította-e az ÁSZ által feltárt szabálytalanságokat a NEFAG Zrt .?
2. Lett-e személy, jogi következménye az állami erdőgazdaságoknál az ÁSZ és KEHI

vizsgálatok által feltárt hiányosságoknak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . február
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